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«Voorwoord	  van	  de	  Voorzitter:	  Soms	  Zit	  Het	  Mee,	  Soms	  Zit	  
Het	  Tegen 

De	  titel	  van	  het	  voorwoord	  is	  een	  waarheid	  als	  
een	  koe.	  Het	  seizoen	  tot	  nu	  toe	  kenmerkt	  zich	  
door	   een	   flitsende	   start	   met	   als	   een	   van	   de	  
hoogtepunten	   de	   bekerwedstrijd	   tegen	   AZ.	  
Zelfs	   John	   van	   de	   Brom	  was	   stevig	   onder	   de	  
indruk	  van	  wat	  hij	  gezien	  had	  van	  MVV.	  Daar-‐
na	  gleden	  we	  weg,	  door	  blessures	  en	  interland	  
verplichtingen.	  

Iedereen	  spreekt	  vol	  lof	  na	  de	  eerste	  wedstrij-‐
den	   over	   MVV,	   maar	   in	   Maastricht	   lijkt	   het	  
ook	   een	   gewoonte	   te	   zijn	   dat	   “ze“	   er	   niets	  
meer	  van	  kunnen	  na	  vier	  nederlagen.	  Je	  wordt	  
de	   hemel	   in	   geprezen	   en	   tot	   de	   hel	   veroor-‐
deeld	  en	  dat	  binnen	  3	  weken…	  

Van	  groot	  belang	  is	  om	  ook	  in	  zo’n	  situatie	  de	  

kalmte	   te	   bewaren.	   Het	   seizoen	   is	   nog	   lang,	  
gaat	  over	  38	  wedstrijden	  en	  de	  prijzen	  worden	  
pas	   aan	   het	   einde	   verdeeld.	   We	   hebben	   ge-‐
zien	  dat	  de	  spelersgroep	  goed	  kan	  voetballen,	  
dat	  vertrouwen	  hebben	  ze	  ons	  gegeven	   in	  de	  
eerste	  wedstrijden.	  Nu	  is	  het	  zaak	  om	  hen	  dat	  
vertrouwen	   te	   blijven	   geven,	   want	   met	   ver-‐
trouwen	   voetballen	   levert	   meer	   punten	   op	  
dan	  “met	  unne	  keutel	  in	  dien	  brook.”	  

Als	  we	  aan	  het	  einde	  van	  dit	  seizoen	  weer	  bij	  
de	   play-‐off	   plaatsen	   staan,	   hebben	   we	   een	  
goed	   seizoen	   gehad,	  want	   het	   blijft	   toch	   ook	  
roeien	  met	  de	  kleine	  riemen	  die	  we	  hebben.	  

Rob	  Beaumont,	  Voorzitter	  Vereniging	  MVV	  
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«	  Verslag	  ledenraadvergadering	  8	  juni	  2017 
De	   vergadering	   wordt	   geleid	   door	   Jos	   de	  
Bruijn,	  wegens	  de	  afwezigheid	  van	  de	  voorzit-‐
ter	   Rob	   Beaumont.	   Aan	   het	   begin	   van	   deze	  
vergadering	  wordt	  terug	  gekeken	  op	  	  de	  onge-‐
regeldheden	   van	   MVV-‐Roda	   JC.	   Door	   Paul	  
Penders,	  algemeen	  directeur,	  wordt	  uitgelegd	  
wie	   waarvoor	   verantwoordelijke	   is	   en	   dat	  
veroorzakers	   zeker	   zullen	   worden	   opge-‐
spoord.	  

Belangrijkste	   agendapunt	   van	   deze	   bijeen-‐
komst	  was	  de	  begroting	  2017-‐2018.	  De	  vragen	  
die	   gesteld	   zijn,	   zijn	   beantwoord	   door	   Chris	  
Leenders,	   lid	   van	  de	   financiële	   commissie,	   en	  
gebundeld	  weer	  verspreid	  onder	  de	  leden	  van	  
de	   ledenraad.	   Tijdens	   de	   vergadering	   is	   nog	  
een	  toelichting	  gegeven	  over	  de	  extra	  sponso-‐
ring	   en	   de	   subsidie	   vanuit	   de	   provincie.	   De	  
ledenraad	   heeft	   deze	   begroting	   vervolgens	  
vastgesteld.	  

Hennie	   Bastiaans	   heeft	   vervolgens	   een	   toe-‐
lichting	  gegeven	  op	  de	  selectie.	  Wie	  blijft	  met	  
een	  doorlopend	  contract,	  wie	  gaat	  vertrekken.	  

Aan	   de	   vooravond	   van	   het	   nieuwe	   seizoen	  
heeft	  MVV	  14	  contractspelers,	  maar	  er	   is	  ook	  
interesse	   voor	   MVV	   spelers.	   Het	   transfersei-‐
zoen	  duurt	  lang,	  namelijk	  tot	  1	  september	  a.s.	  
Pas	  daarna	  heb	  je	  een	  beeld	  van	  je	  werkelijke	  
selectie.	  MVV	  wil	  geen	  transfersommen	  beta-‐
len	   voor	   spelers,	   dus	   zoeken	   we	   naar	   con-‐
tractvrije	  spelers	  die	  een	  versterking	  zijn	  voor	  
MVV.	  Er	  is	  alle	  vertrouwen	  in	  een	  goede	  selec-‐
tie	  voor	  het	  nieuwe	  seizoen.	  

Opgemerkt	  werd	  nog	  door	  de	  vergadering	  dat	  
de	   opmerking	   van	   Tom	   Dumoulin	   na	   afloop	  
van	   de	   winst	   van	   de	   Giro	   “Wat	   heeft	   MVV	  
gemaakt	   tijdens	   de	   play-‐offs”	   publicitair	   uit-‐
gebuit	  zou	  kunnen	  worden.	  

De	   vergadering	   wordt	   afgesloten	   met	   als	   te-‐
rugblik	  dat	  we	  een	  mooi	  seizoen	  hebben	  mee-‐
gemaakt	   waarin	   het	   vaak	   genieten	   was	   van	  
het	   spel	   op	   de	   mat.	   Hulde	   aan	   spelers,	   spe-‐
lersgroep	   en	   allen	   die	   hieraan	   bijgedragen	  
hebben.	  

	  

 

“Ik	  noem	  de	  Angelside	  de	  ‘twaalfde	  man’	  van	  MVV.	  Het	  is	  voor	  elke	  tegen-‐
stander	  in	  de	  Geusselt	  behoorlijk	  intimiderend	  hoe	  fanatiek	  dit	  ‘koor’	  MVV	  
aanspoort.	  Er	  heerst	  weer	  een	  ouderwetse	  voetbalsfeer.”	  
-‐-‐	  Paul	  Penders,	  algemeen	  directeur	  MVV	  

“Ik	  vergelijk	  MVV	  met	  Ajax,	  Die	  gasten	  lopen	  met	  de	  borst	  vooruit.	  Dat	  doet	  
MVV	  ook.	  MVV	  is	  meer	  dan	  een	  team.	  We	  zijn	  vrienden	  van	  elkaar.	  En	  wat	  
te	  denken	  van	  de	  supporters?	  Die	  gasten	  krijgen	  tijdens	  een	  uitwedstrijd	  
een	  heel	  stadion	  stil.”	  
-‐-‐	  Atilla	  Yildirim	  
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«	  Verslag	  ledenraadvergadering	  25	  oktober	  2017 
Tijdens	   de	   ledenraadvergadering	   is	   Marcel	  
Jöris	  benoemd	  als	  bestuurslid	  van	  de	  afdeling	  
Overheid	   voor	   de	   Vereniging	   MVV.	   Marcel	  
vervangt	   Jos	   de	  Bruijn	   die	   de	   bestuursfunctie	  
vele	   jaren	   met	   veel	   enthousiasme	   vervuld	  
heeft.	   Rob	   Beaumont	   bedankt	   Jos	   voor	   zijn	  
grote	  inzet	  de	  afgelopen	  jaren.	  	  

Wim	   Dusseldorp	   heeft	   namens	   Technische	  
Zaken	   een	   enthousiaste	   en	   heel	   uitvoerige	  
analyse	   gegeven	   over	   de	   voorbereidingen	   en	  
start	   van	   het	   seizoen	   en	   de	   verwachtingen	  
voor	   2017-‐2018.	   Waar	   we	   nu	   staan	   inzake	  
ambitie,	   doelstelling	   en	   resultaat.	   Een	   realis-‐
tisch	  verhaal	  van	  een	  vakman!	  	  

Vervolgens	  werd	  de	   jaarrekening	  van	  de	  BVO	  
2017-‐2018	   besproken.	   MVV	   Maastricht	   no-‐
teerde	  voor	  het	  4e	  achtereenvolgende	  jaar	  op	  
operationele	   basis	   een	   positief	   resultaat,	   te	  
weten	  het	  afgelopen	  seizoen	  €	  179.716,-‐.	  Het	  
vorige	  seizoen	  bedroeg	  het	  resultaat	  namelijk	  
nog	  €	  59.943,-‐.	  Hierbij	  moet	  worden	  vermeld	  
dat	   inmiddels	   het	   voormalig	   spelersfonds	   is	  
afgekocht,	  waardoor	  er	  in	  feite	  geen	  schuldei-‐
sers	  meer	  zijn.	  De	  operationele	  winst	  is	  gerea-‐
liseerd	  met	  dank	  aan	  het	  financiële	  beleid	  dat	  

de	  laatste	  jaren	  is	  ingezet.	  Dat	  werpt	  zichtbaar	  
zijn	  vruchten	  af.	  Men	  verwacht	   in	  categorie	  2	  
te	   blijven	   bij	   de	   KNVB.	   Daarnaast	   werd	   nog	  
vermeld	  dat	  MVV	  geen	  boete	  heeft	  opgelegd	  
gekregen	  naar	  aanleiding	  van	  de	  incidenten	  in	  
de	  wedstrijd	  tegen	  Roda	  JC	  onlangs.	  De	  KNVB	  
was	   erg	   tevreden	   over	   de	   samenwerking	   van	  
MVV	  met	  de	  gemeente	  en	  de	  politie.	  Compli-‐
menten!	  	  

De	  ledenraad	  heeft	  na	  het	  stellen	  van	  kritische	  
vragen,	   de	   goedkeuring	   van	   het	   bestuur	   van	  
de	  Stichting	  MVV	  en	  haar	  externe	  accountant,	  
unaniem	   de	   jaarrekening	   vastgesteld.	   Het	  
jaarverslag	   zal	   binnenkort	   gepubliceerd	   wor-‐
den	   op	   de	   site	   van	   MVV.	   Tevens	   is	   door	   de	  
ledenraad	   de	   jaarrekening	   van	   de	   Vereniging	  
MVV	   2016	   en	   de	   begroting	   van	   2017-‐2018	  
goedgekeurd.	  	  	  

Vermeld	  wordt	  dat	  in	  de	  volgende	  vergadering	  
de	   kernwaarden	  van	  de	   ledenraad	  besproken	  
worden.	  	  

Met	   dank	   aan	   het	   aanwezige	   bestuurslid	   van	  
de	  BVO	  MVV,	  de	  leden	  van	  de	  Ledenraad,	  sluit	  
Rob	   Beaumont,	   voorzitter	   van	   de	   Vereniging	  
MVV,	  deze	  avond	  af.	  	  

 

“MVV	  hoort	  bij	  mijn	  leven.	  Dat	  klinkt	  een	  beetje	  sentimenteel,	  maar	  het	  is	  
wel	  zo.	  De	  club	  hoort	  bij	  de	  rijke	  cultuur	  van	  Maastricht.”	  
-‐-‐	  Luc	  Theunissen,	  directeur	  Equipe	  

“De	  trainingen	  van	  Hans	  Spillmann	  zijn	  behoorlijk	  pittig.	  Dat	  was	  bij	  Spar-‐
ta	  wel	  anders,	  kan	  ik	  je	  verzekeren.	  Ik	  hou	  wel	  van	  zijn	  aanpak.”	  
-‐-‐	  Michael	  Verrips	  
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« Historie	  MVV	  Maastricht	  
In	   de	   business-‐
ruimte	   van	   MVV	  
staan	   op	   dit	   mo-‐
ment	   twee	  gevul-‐
de	   vitrinekasten	  
met	   historisch	  
materiaal	   van	  
MVV.	   Verzameld	  
door	   de	   werk-‐
groep	   historie	  
MVV	   en	   afge-‐
staan	  (door	  gift	  of	  
bruikleen)	   door	   mensen	   die	   MVV	   een	   warm	  
hart	  toedragen.	  

De	  werkgroep	  heeft	  de	  financiële	  middelen	  bij	  
elkaar	   gekregen	   om	   nog	   drie	   nieuwe	   kasten	  
aan	  te	  schaffen.	  Die	  zijn	  inmiddels	  geplaatst!	  

De	   eerste	   twee	   kasten	   (en	   de	   foto’s	   die	   er	  
hangen)	   vertellen	   een	   stukje	   van	   de	   geschie-‐
denis	   van	   MVV.	   Een	   geschiedenis	   die	   reeds	  
115	  jaar	  oud	  is…	  En	  die	  vele	  verhalen	  kent.	  

De	  werkgroep	  blijft	  onverdroten	  op	  zoek	  naar	  
MVV	  materiaal.	   Niet	   zozeer	   naar	   plakboeken	  
of	   wedstrijdbulletins	   (tenzij	   die	   al	   heel	   oud	  
zijn),	  maar	  naar	  aparte	  zaken.	  Zo	  komen	  in	  de	  
nieuwe	   kasten	   twee	   tegeltjes	   van	   2	  wedstrij-‐
den	  die	  MVV	  vlak	  na	  de	  tweede	  wereldoorlog	  
heeft	   gespeeld.	   Op	   16-‐09-‐1945	   tegen	   Wool-‐
wich	  (met	  programmaboekje…)	  en	  tegen	  Een-‐
dracht	  op	  15-‐09-‐1946	  met	  dinerboekje.	  

Dit	   als	   een	   soort	  
herdenking	   aan	  
de	   Tweede	   We-‐
reldoorlog.	   De	  
puntgave	   bordjes	  
en	  boekjes	  moch-‐
ten	   we	   in	   bruik-‐
leen	   ontvangen	  
van	  Hans	  Notten,	  
wiens	   vader	   bij	  
MVV	  secretaris	   is	  
geweest.	   Fantas-‐

tisch!	  

We	  zijn	  ook	  veel	  dank	  verschuldigd	  aan	  spon-‐
soren	   die	   (delen	   van)	   kasten	   gefinancierd	  
hebben,	  aan	  Frank	  Kerbusch	  die	  de	   foto’s	  die	  
in	   de	   kasten	   gebrand	   zijn,	   voor	   niets	   ter	   be-‐
schikking	   heeft	   gesteld,	   en	   de	   Bijenkorf	   die	  
ons	   geholpen	   heeft	  met	   het	   inrichten	   van	   de	  
eerste	  twee	  kasten.	  

De	   businessruimte	   is	   dagelijks	   geopend	   en	  
iedereen	  kan	  binnen	  lopen	  om	  deze	  historie	  te	  
bewonderen.	  Alleen	  op	  wedstrijddagen	   is	  dat	  
niet	  mogelijk	  vanaf	  15.00	  uur.	  

Heeft	  u	   interessante	  zaken	  misschien	  voor	  de	  
werkgroep?	  Meldt	  dit	  bij	  het	  kantoor	  van	  MVV	  
of	  bij	  r.beaumont53@gmail.com	  
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« Wie	  helpt	  ons? 
Deze	  beker	  ontvingen	  wij	  via	  Wim	  Düsseldorf.	  
Inscriptie	  geeft	  aan	  Sittardia	  prijs	  1921.	  Weet	  
iemand	  de	  achtergrond	  van	  deze	  beker?	  

Graag	  doorgeven	  aan	  de	  werkgroep	  historie	  
MVV,	  via	  r.beaumont53@gmail.com.	  

	  

 

 

 

 

 

 

 

« Vitrinekasten	  en	  Leo	  Kruijntjens…?
Wij	  hebben	  begrepen	  dat	  de	  heer	  Leo	  Kruijn-‐
tjens	   veel	   spullen	   heeft	   van	  MVV	   en	   over	   de	  
historie	   van	   MVV.	   Wij	   proberen	   met	   hem	   in	  
contact	   te	   komen	   over	   deze	   spullen,	   zeker	  
gezien	   de	  wijze	  waarop	  wij	   nu	   bezig	   zijn	  met	  
de	  historie	  van	  MVV	  in	  onze	  vijf	  vitrines.	  	  

Wie	   kan	   ons	   in	   contact	   brengen	   met	   hem?	  
Dan	   graag	   een	   mail	   sturen	   naar	  
r.beaumont53@gmail.com	   zodat	   wij	   mogelijk	  
een	  afspraak	  kunnen	  maken.	  

	  

“MVV	  is	  een	  mooie	  club	  met	  uitstekend	  spelersmateriaal	  en	  een	  enthousias-‐
te	  supportersgroep	  die	  zijn	  weerga	  niet	  kent.	  Ik	  heb	  niet	  voor	  niets	  twee	  
jaar	  getekend.”	  
-‐-‐	  Jonathan	  Okita	  

“Mijn	  droom	  is	  later	  bij	  MVV	  1	  te	  mogen	  spelen	  als	  aanvallende	  middenvel-‐
der.	  Mijn	  idool	  bij	  MVV	  is	  Alessandro	  Ciranni.	  Die	  is	  snel	  en	  heeft	  een	  mooie	  
traptechniek.”	  
-‐-‐	  Olivier	  Habets	  (8	  jaar)	  

“Opvallend	  is	  de	  gemiddelde	  jeugdige	  leeftijd	  van	  ons	  team	  en	  de	  geestdrift	  
en	  eensgezindheid	  in	  de	  ploeg.	  Iedereen	  werkt	  voor	  elkaar.”	  
-‐-‐	  Christophe	  Janssens	  
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« Steven	  Pereira	  en	  Sammy	  Mmaee:	  dynamisch	  duo	  in	  De	  
Geusselt 
Niet	   voor	   niets	   dragen	   de	   Maastrichtse	   sup-‐
porters	   MVV’s	   centrale	   verdedigers	   Steven	  
Pereira	  en	  Sammy	  Mmaee	  op	  handen.	  Daar	  is	  
alle	   reden	   toe.	   Zowel	   Kaapverdiaan	   Steven	  
Fernandes	   Pereira	   (23)	   is	   international	   voor	  
zijn	   land	   alsook	   de	   Belg	   Sammy	  Mmaee	   (21).	  
Hij	   is	   een	   vaste	   kracht	   in	   het	   elftal	   van	   Jong	  
België.	  

Voetballiefhebbers	   in	  De	  Geusselt	   vinden	   het	  
prachtig	  om	  te	  zien	  hoe	  dit	  dynamische	  twee-‐
tal	   de	   achterhoede	   van	   MVV	   naar	   hun	   hand	  
zet	  en	  aanvallers	  van	  de	  tegenpartij	  op	  profes-‐
sionele	   wijze	   van	   het	   scoren	   proberen	   af	   te	  
houden.	   Jammer	   voor	   MVV	   is	   natuurlijk	   de	  
oproep	   van	   de	   thuislanden	   van	   Pereira	   en	  
Mmaee	  voor	  een	  interland,	  zodat	  het	  tweetal	  
een	  of	   twee	  wedstrijden	  moeten	  missen.	  Bei-‐
den	  zijn	  zich	  daar	  terdege	  van	  bewust.	  

“Het	   is	   inderdaad	  moeilijk	   fitte	   spelers	   in	   het	  
team	  in	  te	  passen	  als	  wij	  er	  wegens	  die	   inter-‐
landverplichtingen	   niet	   bij	   kunnen	   zijn”,	   zegt	  
Sammy	  Mmaee.	  “Maar,	  wij	  hebben	  beiden	  de	  
ambitie	   hogerop	   te	   komen.	   Interlands	   spelen	  
is	  een	  mooie	  stap	  in	  die	  richting.”	  

Steven	   Pereira	   knikt	   instemmend	   en	   is	   het	  
volkomen	  eens	  met	  zijn	  collega.	  Hij:	   “Vergeet	  
niet	   dat	   ook	   wij	   het	   moeilijk	   vinden	   als	   de	  
jongens	   zonder	   ons	   moeten	   spelen.	   Sammy	  
had	   het	   net	   over	   onze	   ambities.	   Dat	   is	  waar.	  
Aan	   de	   andere	   kant	   wordt	   ook	   veel	   van	   ons	  
verwacht.	  We	  werken	  bij	  MVV	  hard	  aan	  onze	  
toekomst.	   Trouwens,	   ook	   de	   rest	   van	   het	  

team	  doet	  zijn	  uiterste	  best.”	  	  

Hoe	  groot	  de	  ambitie	  van	  bijvoorbeeld	  Sammy	  
Mmaee	  is	  bewijst	  hij	  door	  na	  elke	  training	  het	  
krachthonk	   van	   MVV	   binnen	   te	   stappen	   om	  
daar	   verder	   aan	   zijn	   conditie	   te	   werken.	   Hij	  
heeft	  veel	  baat	  bij	  deze	  extra	  oefeningen.	  

“Ik	   merk	   dat	   mijn	   conditie	   groeit.	   Die	   extra	  
trainingen	  geven	  me	  een	  goed	  gevoel.	  Maar	  ik	  
moet	  nog	  het	  een	  en	  ander	  aan	  mezelf	  veran-‐
deren	   en	   verbeteren.	   Zoals	   bijvoorbeeld	   de	  
scherpte	   en	   focus	   rond	   de	   tachtigste,	   negen-‐
tigste	  minuut.	   Alert	   blijven	   tot	   de	   laatste	   se-‐
conde.	   Ontzettend	   belangrijk.	   Even	   je	   aan-‐
dacht	  verliezen	  kan	  funest	  zijn.”	  

Ook	  Steven	  Pereira	  ziet	  verbeterpunten.	  “Ook	  
ik	  moet	  me	  blijven	  concentreren	  tot	  de	  laatste	  
minuut.	   En	  mijn	   linkerbeen	  moet	   beter.	   Daar	  
train	   ik	  hard	  voor.	   Je	  moet	  niet	   te	   snel	   tevre-‐
den	  zijn	  met	  je	  prestaties.	  Kijk,	  als	  je	  beter	  wil	  
worden	   moet	   je	   daar	   keihard	   voor	   werken.	  
Anders	  red	  je	  het	  niet.”	  

Tekenend	   voor	   de	   werklust	   en	   de	   wil	   om	   te	  
presteren	  is	  de	  uitleg	  van	  beiden	  over	  geïncas-‐
seerde	  tegendoelpunten.	  Bijna	  tegelijk	  zeggen	  
beiden:	   “Daar	   balen	   we	   ontzettend	   van.	   Het	  
gaat	  meestal	   om	   details.	  Wij	   zijn	   de	   centrale	  
verdedigers.	   Een	   tegendoelpunt	   rekenen	   we	  
ons	   zelf	   aan.	   Dat	   is	   natuurlijk	   niet	   helemaal	  
waar,	  maar	  toch…”	  

Niet	  alleen	  op	  het	  veld,	  ook	  aan	  tafel	  zijn	  bei-‐

“MVV	  heeft	  een	  heel	  jonge	  ploeg.	  Ik	  voel	  met	  mijn	  29	  jaar	  met	  al	  mijn	  erva-‐
ring	  tussen	  die	  gasten	  als	  een	  vis	  in	  het	  water.	  Ik	  kan	  hen	  raad	  geven.	  Ik	  
voel	  dat	  ik	  met	  MVV	  de	  meest	  geschikte	  groep	  heb	  gevonden.”	  
-‐-‐	  Marvin	  Ogunjimi	  
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den	   het	   over	   veel	   (voetbal)zaken	   eens.	  Meer	  
dan	  eens	  antwoordt	  het	  duo	   tegelijk.	  Ook	  als	  
de	  supportersschare	   te	  berde	  wordt	  gebracht	  
zijn	  beiden	  het	  roerend	  eens:	  “geweldig”.	  “Zij	  
laten	  ons	  niet	  vallen.	  Ook	  niet	  als	  het	  moeilijk	  
is.	   Zij	   voelen	   bij	   een	   verloren	   wedstrijd	   net	  
zoveel	  de	  teleurstelling	  zoals	  wij	  dat	  doen.”	  

MVV	  betekent	  veel	  voor	  het	  dynamische	  cen-‐
trale	   duo.	   Maar	   Chante,	   vriendin	   van	   Steven	  
Pereira,	  en	  Sarah,	  partner	  van	  Sammy	  Mmaee,	  
vormen	   hoe	   dan	   ook	   hun	   belangrijkste	   thuis-‐
bases.	  

 
	  

	  

	  

	  

“MVV	  speelt	  de	  laatste	  jaren	  verrassend	  goed	  en	  is	  ook	  organisatorische	  
uitstekend	  bezig.	  En	  dat	  wil	  Parkhotel	  Valkenburg	  belonen	  door	  de	  club	  te	  
sponsoren.	  Als	  geboren	  Maastrichtse	  heb	  ik	  een	  apart	  plekje	  in	  mijn	  hart	  
voor	  MVV.”	  
-‐-‐	  Suzanne	  Bohlander,	  directeur	  Parkhotel	  Valkenburg	  


